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Podnikatelské odbory vytrvalým tlakem pomohly přimět vládu, aby v krizové době alespoň odložila 

EET. Upozorňujeme na to, že původně se ministryně Schillerová bránila jakémukoli uvolnění EET 

pro živnostníky tím, že prý to zákon nedovoluje. Tento postoj pak během tří dnů změnila, když bylo 

zřejmé, že trvat na spuštění EET pro kadeřnice, kosmetičky či řemeslníky v době, kdy nemají žádné 

příjmy, je společensky i politicky neúnosné. 

 

Podnikatelské odbory vítají postoj Senátu, který požaduje odložení závěrečné fáze elektronické 

evidence tržeb, do které spadají například řemeslníci, kadeřnice a lékaři, do konce června 2023. 

„Vláda v čele s Andrejem Babišem přes velkohubé sliby zatím živnostníkům a malým podnikatelům 

příliš nepomohla, mnozí se kvůli nouzovému stavu dostali do existenčních problémů. Jednou z věcí, 

které by jim mohly trochu ulevit, by bylo úplné zrušení EET. Ale v současné době podporujeme alespoň 

odložení EET do konce června 2023, jak navrhují senátoři,“ uvedl Radomil Bábek, předseda výboru 

Podnikatelských odborů. 

 

Původně byla elektronická evidence tržeb, která měla platit od května 2020, pozastavena zvláštním 

zákonem ministerstva financí na období tří měsíců po skončení nouzového stavu. Nakonec 

Poslanecká sněmovna schválila plošné přerušení EET pro všechny vlny až do konce letošního roku. Po 

změně, kterou požaduje Senát, se zákonem budou znovu zabývat poslanci.  

 

Podnikatelské odbory trvají na tom, že EET je neoprávněným zásahem do práv malých podnikatelů 

a živnostníků. Jsou to zbytečná zátěž i zbytečné náklady a především zvyšuje EET 

konkurenceschopnost velkých firem vůči těm malým a neúměrně posiluje moc státu vůči 

drobnému podnikání. 


